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[bookmark: OLE_LINK1]European Fund Hospital Comfort Program
The European Fund provides hospital comfort to hospitalized members and beneficiaries of the EF.  There is a similar program for CAF members (same contact person).

EF members and beneficiaries hospitalized more than 48 hrs are entitled to a maximum of 10 euros/GBP/dollars per day of hospitalization on the first month, 5 euros/GPB/dollars the second month, and 0 for the third and subsequent months towards amenities (without receipts). 

In addition, support for parking/taxis/Ride Share is available up to a maximum of 75 euros/GBP/dollars per month of hospitalization (receipts required). 

https://cfmws.ca/europe/hospital-comfort 


Support to Families During Spouse's Deployment/Temporary Duty/ Course  
The European Fund (EF) provides families of EF members’ spouses (CAF or civilians) deploying, on temporary duty or on course, with funding to procure wellness services. 

EF family members whose spouses are away on deployment, whether military or civilian, or CAF personnel on TD or CAF course, for at least 30 consecutive days, are entitled to an amount not exceeding €100 monthly (up to a maximum of €600) for wellness services. This financial benefit is cumulative for each month the EF member is deployed.

https://cfmws.ca/europe/deployment-support-in-europe

For more information on these programs contact Tamara Clarke +PSP.Europe@forces.gc.ca / +49 2451 717 270

 
PSP Chalet Program
The Chalet Program offers members of the EF fully furnished vacation accommodations in various regions of Europe at a 40% subsidy.  More information regarding the chalets that are part of the program, and their location can be found on the CFMWS website.

https://cfmws.ca/europe/chalet-program

The program also offers Full Flex vouchers.  This part of the program provides EF members the flexibility to choose their holiday destination at a convenient time for them.  For FY 2024-2025, the vouchers are of a €220 value.

https://cfmws.ca/europe/chalet-program/full-flex-program

Prizes, chalet weeks and Full Flex, are awarded via two annual lotteries.

For more information on the Chalet Program contact Renée Henderson +PSP.Chalet@forces.gc.ca / +49 2451 717 243
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[bookmark: OLE_LINK5]Programme de confort hospitalier du Fonds européen
Le Fonds européen offre un confort hospitalier aux membres et bénéficiaires hospitalisés du FE.  Il existe un programme similaire pour les membres de la FAC (même personne de contact)

Les membres et bénéficiaires du FE hospitalisés plus de 48 heures ont droit à un maximum de 10 euros/GBP/dollars par jour d'hospitalisation le premier mois, 5 euros/GPB/dollars le deuxième mois, et 0 pour le troisième mois et les mois suivants au titre du confort (sans reçus). 
 
En outre, une aide au stationnement, aux taxis et Ride Share est disponible jusqu'à un maximum de 75 euros/GBP/dollars par mois d'hospitalisation (reçus requis).

https://sbmfc.ca/europe/confort-hospitalier

[bookmark: OLE_LINK2]Soutien aux Familles Membres du Fonds Européen en Raison du Déploiement du conjoint (militaire ou civil), d'un Devoir Temporaire ou d'un Cours du Conjoint Militaire 
Le Fonds européen alloue des fonds aux familles des membres du Fonds européen déployés (FAC ou civils) avec l'OTAN et/ou l'ONU. Le Fonds européen alloue aussi des fonds aux familles du militaire en devoir temporaire ou en cours. Ces fonds peuvent être utilisés pour l'acquisition de services axés sur le bien-être.

Les membres du Fonds européen, dont un des conjoints est déployé (militaire ou civil), ou pour le militaire en devoir temporaire ou en cours, pour une période minimale de 30 jours, ont droit à un montant ne dépassant pas 100 € par mois (jusqu'à un maximum de 600 €) pour l’acquisition de services axés sur le bien-être. Cet avantage financier est cumulatif pour chaque mois passé en déploiement par le membre du Fonds européen.

https://sbmfc.ca/europe/soutien-deploiment-families-europe

Pour plus d’information concernant les programmes mentionnée ci-haut, veuillez rejoindre Tamara Clarke +PSP.Europe@forces.gc.ca / +49 2451 717 270


Program de chalets PSP
Le Programme de chalet offre aux membres du FE des possibilités d'hébergement vacances entièrement meublés dans diverses régions de l'Europe profitant d'une subvention de 40%.  Plus d’information concernant les chalets participants et de leur localité peut être retrouvée sur le site web sbmfc.

https://sbmfc.ca/europe/programme-chalet

Le Programme de chalet offre également des billets pleins flexibilité.  Cette partie du programme offre aux membres du FE la flexibilité de choisir leur destination de voyage à un temps qui leur convient.  Pour l’année financière 2024-2025, la subvention est d’une valeur de 220 €.

https://sbmfc.ca/europe/programme-chalet/programme-pleine-flexibilite

Les prix, semaines de chalets et billets pleine-flexibilité, sont distribués via deux tirages annuels.

Pour plus d’information concernant le programme de chalet, veuillez rejoindre Renée Henderson +PSP.Chalet@forces.gc.ca / +49 2451 717 243
